

Presidium

(16-21524-17470)

Verslag

Datum : dinsdag 8 november 2016
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), dhr. C.F. van Wendel de Joode (VN), dhr. C. Nijhoff (GBN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), mw. H.B. Challik (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier).

Afwezig : mw. P. van Kuilenburg (GBN).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.
2.	Vaststelling agenda
	<i>De agenda is ongewijzigd vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 12 oktober 2016, inclusief actielijst
	<p><u>Naar aanleiding van:</u></p> <p>Burgemeester De Vries legt nog eens uit waarom is afgeweken van het aantal burgeravonden, zoals dat in eerste instantie met het Presidium was gecommuniceerd. De avonden worden benut om inhoudelijk samen met de inwoners de aanwezige ideeën verder uit te werken in een “beeld per kern”, denk hierbij aan kleine werkateliers. Daarbij zijn raadsleden uiteraard van harte welkom, maar het is beslist geen must om aanwezig te zijn. Zodra de avonden gehouden zijn zal de raad van de uitkomst op de hoogte blijven! Er zal over de avonden eenvoudig worden gecommuniceerd via de website van de gemeente en een aankondiging via een twitterbericht. De deelnemers uit de vorige burgeravonden en de NeerijnenTop worden persoonlijk via de email uitgenodigd om deel te nemen.</p> <p>De raadsgriffier komt nog even terug op het onderwerp “informatiebeveiliging” dat in het vorige Presidium helaas verkeerd is geïnterpreteerd. Het was de bedoeling om dit onderwerp te bespreken met raad- en commissieleden in een Beeldvormende vergadering, waarbij zal worden ingegaan op het gebruikersaspect van het ontvangen en gebruiken van informatie. In een boeiende presentatie nemen de ambtenaren u als bestuurders hierin mee en bespreken uw rol daarin. Daarom zal hij het begin 2017 in de planning opnemen ter agendering!</p> <p>De heer Van Maanen vraagt naar de voortgang van de aanlevering van de lijst over de besluitvorming Varik/Heesselt.</p>

Presidium

	Burgemeester De Vries geeft aan dit verzoek om een tijdlijn te hebben uitgezet.
	<i>Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i>
4.	Ingekomen stukken en mededelingen
	<p><u>Ingekomen stukken</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Locoo: flyer met een concept-motie dat zich richt op het versterken van de lokale economie. <ul style="list-style-type: none"> ◦ <i>De fracties kunnen zelf bepalen wat ze met dit ingekomen stuk willen (gaan) doen.</i> <p><u>Mededelingen</u></p> <p>Burgemeester De Vries deelt mee dat hij een gesprek heeft gevoerd met de kabinetschef van de Provincie over zijn waarneming waarvan de benoeming in principe tot 31 oktober loopt. Het bevalt hem hier goed en hij wenst de waarneming graag te continueren. De kabinetschef zal ook informatie inwinnen bij de plaatsvervangend raadsvoorzitter. Wordt vervolgd.</p> <p>Burgemeester De Vries geeft aan dat de Gelderse burgemeesters van de CdK weer de opdracht hebben meegekregen om aandacht te besteden met raad en college aan “integriteit”. Hiervoor zal hij in januari een voorstel neerleggen in het Presidium.</p> <p>De raadsgriffier heeft een gesprek gevoerd met het enige overgebleven lid van de Rekenkamercommissie Neerijnen over het vervolg van deze commissie, nu er besluitvorming heeft plaatsgevonden met betrekking tot GNL. Afsgesproken is dat de heer Krijnen een brief zal opstellen, waarin hij zal ingaan op de mogelijkheden die hij hierin ziet. De brief zal in het Presidium van 20 december worden geagendeerd en hij roept de raadsfracties op om hierover ook alvast na te denken.</p> <p>De raadsgriffier geeft aan dat er op 15 november nu een dubbele afspraak in de agenda staat. We zouden op “werkbezoek” gaan bij de VRGZ, maar na vele wijzigingen is hiervoor alleen nog een presentatie aan raadsleden in de raadzaal overgebleven. Daarbij is er vorige week nog een uitnodiging gekomen voor een raadsledenbijeenkomst die georganiseerd is vanuit de Provincie dat gehouden wordt in Maurik. Daarin gaan twee gedeputeerden graag met de raadsleden in gesprek over een aantal onderwerpen. <i>Hij stelt het Presidium voor om het werkbezoek (of wat er nog van over is) te laten vervallen!</i></p> <p><i>Afspraak</i> De leden van het Presidium kunnen zich hierin vinden.</p>
5.	Conceptplanning raadcyclus 2016-12, versie 2 november 2016
	<p><u>Concept-planning:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • het raadsvoorstel bij de concept-verordening Oordeelsvormende vergadering wordt volgende week door de raadsgriffier nog geschreven; • ook zal de raadsgriffier het raadsvoorstel over de toelating van een raadslid voor het CDA nog vervaardigen voor de decembercyclus; • het raadsvoorstel over de besteding van de Precariobelasting 2014 en 2015

Presidium

<p>Afspraak</p> <p>Afspraak</p> <p>Toezegging</p> <p>Toezegging</p>	<p>wordt volgende week geschreven mede naar aanleiding van de inbreng uit de Beeldvormende vergadering van 10 november 2016;</p> <ul style="list-style-type: none"> • het Woonwagenebeleid, dat ter bespreking is geagendeerd, is nog niet bij de Griffie binnen; • verzocht is om het raadsvoorstel van Windpark Deil ook te agenderen en (wellicht) voor het raadsvoorstel Slotwijziging begroting 2016 ook ruimte op te nemen in de agenda: begin december wordt duidelijk OF hiervan gebruik zal worden gemaakt; • verzocht is om het bestemmingsplan Ammanswal naar voren te halen en te agenderen voor 24 november 2016: <ul style="list-style-type: none"> ◦ dit leverde nogal wat discussie op binnen het Presidium ◦ <i>afgesproken is om dan beide bestemmingsplannen van de planning december maar te agenderen voor 24 november</i> ◦ <i>ook is afgesproken om in het vervolg, daar waar het mogelijk is, zoveel mogelijk medewerking te verlenen aan snelle(re) besluitvorming over aanvragen van burgers en ondernemers als alle stukken bij de behandeling in het Presidium beschikbaar zijn bij de Griffie!</i> • Over het raadsvoorstel uitstel invoering Subsidiebeleid Neerijnen 2017 is eveneens veel discussie ontstaan binnen het Presidium: <ul style="list-style-type: none"> ◦ de fractievoorzitters begrijpen de gedachte hierbij vanuit het college, maar zeggen tevens dat we hier als gemeentebestuur nu al 2,5 jaar mee bezig zijn voordat het eindelijk is vastgesteld en draaien dat dan nu na een paar maanden alweer terug!? Dat komt niet heel consistent over. ◦ <i>Burgemeester De Vries zegt toe dat het college nog een informatienota zal verstrekken aan de raad, voorafgaand aan de besluitvorming over dit raadsvoorstel, waarin zij de consequenties voor zowel de verenigingen als de gemeente bij een positieve besluitvorming over dit raadsvoorstel nader zullen uitleggen.</i> • <i>Er komt ook nog nadere informatie over het verlengen van de tarieventabel lijkbezorgingsrechten 2016, tot na de vaststelling van het nieuwe beleid begraafplaatsen in het voorjaar van 2017!</i>
<p>Actie</p>	<p><i>Het Presidium kan zich vinden in de <u>gewijzigde</u> concept-agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i></p>
<p>6.</p>	<p>Evaluatie & vooruitblik</p>
	<p><i>Oordeelsvormende en Besluitvormende vergadering van 3 november</i></p> <p>Mevrouw Challik geeft aan dat ze verrast was in de oordeelsvormende raad, dat partijen weer algemene beschouwingen gingen houden.</p> <p>De raadsgriffier legt uit dat we hebben afgesproken dat de algemene beschouwingen in het vervolg gaan plaatsvinden bij de bespreking van de Perspectievennota in juli. Maar dat neemt niet weg dat er bij de behandeling van de begroting ook wel degelijk een bijdrage vanuit de fracties kan komen op de begroting zoals die is voorgelegd. Echter hanteert de voorzitter daarbij dan niet de vooraf vastgelegde volgorde voor partijen, zoals bij de algemene beschouwingen.</p>

Presidium

	<p><i>Beeldvormende vergadering 10 november</i></p> <p>De bespreking van de besteding opbrengsten Precariobelasting is voor besproken. De ambtenaar start dit onderwerp met een korte toelichting over de financiële achtergrond en de besteedbare mogelijkheden van de opbrengsten. Daarna wordt de de lijst doorgenomen die er vanuit het college, zoals genoemd in de informatienota is voorgelegd en waarbij alle aanwezigen hun vragen kunnen stellen en/of opmerkingen kunnen maken. Ook is het mogelijk dat fracties zelf met ideeën komen voor een nuttige besteding van de opbrengsten, waarbij opgemerkt dat dan wel zal moeten worden aangegeven waarvoor ze het inruilen of hoe ze de dekking vorm willen geven. Hiervoor zal de ambtenaar een excell-sheet opstellen om de getallen bij te kunnen houden. De excell-sheet zal ook in het RIS worden opgenomen, zodat de fracties de sheet ook kunnen gebruiken ter voorbereiding van de Oordeelsvormende raad en/of het opstellen van Amendementen. Bij dit onderwerp zal er geen onderscheid worden gemaakt tussen technische en politieke vragen en de voorzitter gaat erop letten dat er geen discussie/debat ontstaat. Het debat dient gevoerd te worden in de Oordeelsvormende raad.</p>
7.	Wat verder ter tafel komt
7.1	Aanvangstijd vergaderingen in 2017
Afspraak	<p>De heer Hakkert zegt dat zijn fractie geen voorstander is om de aanvangstijd naar 20.00 uur te verplaatsen. Zijn fractie is van mening dat we de vergadertijd, zoals die nu beschikbaar is, nodig zijn.</p> <p><i>Er is afgesproken dat ALLE vergaderingen, met uitzondering van de vergadering waarin de Perspectievennota wordt behandeld, beginnen om 20.00 uur en uiterlijk 23.00 uur zullen eindigen!</i></p>
7.2	Spreekrecht burgers
	<p>De raadsgriffier komt even terug op de discussie uit het vorige Presidium over het spreekrecht burgers in relatie tot het gebruik van het recht van Interpellatie. De heer Van Maanen legt uit dat de strekking van de vraag van mevrouw Van Kuilenburg was: hoe krijg je een onderwerp geagendeerd waarop vervolgens burgers kunnen inspreken. Daarop heeft hij geantwoord dat dan gebruik kon worden gemaakt van het recht van Interpellatie.</p> <p>De raadsgriffier geeft aan dat hij het dan verkeerd had begrepen en dat de redenering van de heer Van Maanen klopt. Het spreekrecht burgers is alleen toegestaan op geagendeerde onderwerpen, maar als een onderwerp via een verzoek om Interpellatie is geagendeerd dan kan daarop inderdaad ook worden ingesproken door de burgers, ondernemers, verenigingen en dergelijke.</p>
7.3	Vertrouwelijkheid stukken
	<p>Zo nu en dan wordt er informatie vanuit het college verstrekt middels een “vertrouwelijke informatienota”, die vervolgens wordt opgenomen in de Lijst ingekomen stukken voor de eerstvolgende raadcyclus.</p> <p><i><u>Gemeentewet artikel 55, lid 3</u>: indien het college zich ter zake van het behandelde waarvoor een verplichting tot geheimhouding (lees vertrouwelijkheid) geldt tot de Raad heeft gericht, wordt de geheimhouding in acht genomen totdat de Raad haar</i></p>

Presidium

	<p>opheft.</p> <p><i>Toelichting bij Reglement van Orde artikel 26: Op grond van artikel 25 3^e en 4^e lid van de Gemeentewet kan geheimhouding (lees vertrouwelijkheid) worden opgelegd door het college, de burgemeester en een commissie, ieder ten aanzien van stukken die zij aan de raad of aan leden van de raad overleggen.</i></p> <p><i>De opgelegde geheimhouding met betrekking tot aan de Raad overgelegde stukken vervalt, indien de Raad de oplegging niet in zijn eerstvolgende vergadering die volgens de presentielijst door meer dan de helft van het aantal zitting hebbende leden in bezocht, wordt bekrachtigd.</i></p> <p>De Raad bekrachtigt de “vertrouwelijkheid” van de informatienota’s die zijn opgenomen in de Lijst van ingekomen stukken, door die lijst vast te stellen. Hierdoor gaat de raad akkoord dat de opgenomen “vertrouwelijke informatienota” ook “vertrouwelijk” blijft totdat de Raad in een later stadium daar anders over beslist! De Raad kan de “vertrouwelijkheid” van informatie afhaken door erover te stemmen (democratische meerderheid).</p>
Voorstel	<p><u>Om in de toekomst meer duidelijkheid te geven over de status van “vertrouwelijke informatie”, kan bij de vaststelling van de Lijst ingekomen stukken even expliciet aandacht worden gevraagd voor de besluitvorming over de “vertrouwelijke informatie” door te melden dat de raad die bekrachtigd.</u></p>
Afspraak	<p>De fractievoorzitters kunnen zich vinden in dit voorstel.</p>
Verzoek/actie	<p>Gevraagd wordt om een Lijst op te stellen waarop alle, nog “vertrouwelijk” zijnde documenten zijn opgenomen en die lijst ter bespreking in te brengen in een volgend Presidium.</p>
7.	Rondvraag
	<p>De heer Van Maanen vraagt of er al informatie beschikbaar is over wat nu technische en politieke vragen zijn.</p> <p>Burgemeester De Vries antwoordt dat de raadsgriffier net terug is van vakantie en dat zij dat samen zullen meenemen in de verbeterde versie voor de Rondvraag.</p> <p>Burgemeester De Vries geeft aan dat de raad tegen het einde van deze week nog een Raadsbrief GNL ontvangt, die vergezeld gaat van het plan van aanpak.</p>
8.	Sluiting
	<p>De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.50 uur.</p>

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 20 december 2016

De raadsgriffier,

De voorzitter,

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

Presidium

ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-08 (16-09)	<i>Evaluatierapport Rekenkamercommissie</i> Als bijlage voegen bij een raadsvoorstel voor besluitvorming over vervolg en invulling Rekenkamercommissie.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-09 (16-08)	<i>Informatienota vacatures RcN</i> Afwachten met het inbrengen van een raadsvoorstel tot na de besluitvorming over de samenwerking/samenvoeging GNL in juni 2016.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-13	<i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i> De reacties worden meegenomen naar het college. Zodra een plan van aanpak is opgesteld zal de raad weer worden geconsulteerd.	burgemeester	29-03-2016	
16-18	<i>Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 2017-2020</i> Agenderen in Beeldvormende vergadering september 2016. Wordt doorgeschoven in de planning naar november in de BV en december in OR! Is Regionaal doorgeschoven naar voorjaar 2017!	raadsgriffier	01-06-2016 25-08-2016 08-11-2016	
16-19	<i>Rondvraag</i> Verzoek om notitie in het Presidium te brengen. Ingebrachte notitie herschrijven naar aanleiding van de gemaakte opmerkingen. Voorstel tot wijziging procedure rondvraag/collegevragen wordt ter bespreking ingebracht bij de fracties.	Burgemeester/ raadsgriffier fractievoorzitter	01-06-2016 22-06-2016 20-09-2016	

Presidium

16-21	<p><i>Planning Beeldvormende vergaderingen</i></p> <p>De planning door te spreken en waar (mogelijk) aan te vullen en/of voorstellen te doen tot behandeling van onderwerpen, waarbij aangegeven WIE men wenst uit te nodigen als gespreksdeelnemers.</p>	Raadsfracties	25-08-2016	Doorlopende activiteit
16-22	<p><i>Aanvulling voorzitterspool Beeldvormende vergaderingen</i></p> <p>Het vertrek van de heer Van Gellicum eind dit jaar noopt de fracties om met een aanvulling te komen.</p>	Raadsfracties	25-08-2016	08-11-2016
16-23	<p><i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i></p> <p>Besproken met griffiers van GL en deze hebben te kennen gegeven eerst de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten binnen de 3 raden.</p>	Raadsgriffier	25-08-2016 20-09-2016	
16-25	<p><i>Aanwijzen voorzitter Oordeelvormende vergaderingen in 2017</i></p> <p>Hiervoor een raadsvoorstel voorbereiden.</p>	Raadsgriffier	20-09-2016	08-11-2016
16-26	<p><i>Dorpsgesprekken (2^e ronde)</i></p> <p>Er heeft op 20 september een 1^e interne brainstormsessie plaatsgevonden, die over 1½ week een vervolg gaat krijgen. Zodra er wat meer bekend wordt over data, opzet en/of inhoud zal de raad hierover worden geïnformeerd.</p> <p>Aanvullende informatie verstrekt !</p>	Burgemeester/ raadsgriffier	20-09-2016 08-11-2016	08-11-2016
16-27	<p><i>Informatievoorziening Varik/Heesselt</i></p> <p>Om de raad meer structuur te bieden wordt voorgesteld om een tijdslijn te maken met momenten van de raad en de bevoegdheden daarbij.</p>	Raadsgriffier	12-10-2016	

Presidium

16-28	<i>Platformbijeenkomsten Avri</i> Werkwijze Avri met platformbijeenkomsten voorafgaand aan AB-vergaderingen wordt niet juist geacht. Hierop een reactie geven naar Avri	Raadsgriffier	12-10-2016	
16-29	<i>Werkwijze interpellatie</i> Bezien hoe de werkwijze om via interpellatie een onderwerp op de agenda vormgegeven kan worden	Burgemeester/ Raadsgriffier	12-10-2016	08-11-2016
16-30	<i>Opstellen lijst “vertrouwelijke stukken”</i> Een lijst met documenten waarop de “vertrouwelijkheid” nog van toepassing is.	Management- team	08-11-2016	